
 
Ski- og Fotballklubben LYN - Referat 3-2022     
Dato: Tirsdag 24. mai 2022 kl. 19.00-20.00 
Sted: Peisestuen på klubbhuset 
 
Tilstede: Benedikte Stiff, Kyrre Falch-Hennum, Kirsti Bull, Sofus Rasmussen,    

  Kristoffer Smith Meyer, Jørgen Sandaas Jynge, Morten Berge  
 
Geir Moe – styreleder LYN Ski, Line Fiskarstrand Blekeli – styreleder LYN Fotball,  
Erik Sjetnan – styreleder LYNs Eldre  
 

Meldt forfall: Torgeir Larsen 
 
Referent: Morten Berge 
 
 
Dagsorden: 
 
 
3-2022-01  Godkjenning av referat  
Referat fra styremøte 2 ble godkjent og signert. 
 
 
3-2022-02  Drift/økonomi 
Morten hadde sendt ut resultatrapport til styret i forkant av møtet og styret fikk anledning til å 
spørre rundt de punktene hvor man ønsket nærmere utdypning. I tillegg ble det gitt en rask 
oppdatering om driften siden sist møte. Dette inkluderer felles oppfølging av Ove Skår som mulig 
sponsor på anlegget i forbindelse med det utbyggingsarbeidet de skal gjøre for SiO i noen år 
fremover. Det arbeides også med å se på alternative tilbydere vedr mulig outsourcing av 
vinterdriften på begge kunstgressbanene. 
Stillstand på KGB2 fikk litt ekstra oppmerksomhet siden det nå også begynner å spøke for 
fottballskolene i begynnelsen av august. SFK har sendt en bekymringsmelding til BYM og byråden. 
Tilsvaret på bekymringsmeldingen ga ingen gode svar så det er i tillegg sendt et svar på dette hvor 
man ber om fremdriftsplan og forventet ferdigstillesdato. 
 
Styrets behandling: 
Det oppleves som frustrerende og kritikkverdig at viktige kontraktsforhold ikke er klarert ut mellom 
BYM og entreprenør før signering og iverksettelse. Det er viktig at man følger opp KGB2 tett 
fremover. Sponsorinntekter i tilknytning til anlegget bør tilfalle fellesskapet og da fortrinnsvis 
inntektsføres på klubbhusdriften. Viktig at dette er fokuset ved slike sponsorater. Man bør vurdere 
når det er naturlig at SFK deltar i slike samtaler for å ivareta hele alliansen. Det oppleves positivt at 
man ser på alternative løsninger for vinterdriften og at dette følges opp tett fremover. Bør ha flere 
konkrete løsningsforslag på bordet før sommerferien. 
 
Oppdateringen ble tatt til orientering med de innspill som kom frem i møtet. 
 
 
3-2022-03  KGB4 - Hall 
Kristoffer informerte fra siste møte med Backe Idrettsbygg og redegjorde for mulighetsrom 
fremover. Det skal lages et notat som vi kan ta med videre i møter med aktuelle samarbeidspartnere 
og politikere. Viktig å snakke med de rette personene i flere etater og miljøer. Det er utarbeidet en 
plan for videre oppfølging frem mot sommeren.  
 
Oppdateringen ble tatt til orientering. 
 



 
3-2022-04  KGB1 påvirkning 
Benedikte innledet med å fortelle hvilke oppfølging som nå er avtalt mot opposisjonen i bystyret, i 
tillegg til oppdatering direkte til idrettsbyråden. Line og Benedikte møter høyres bystyregruppe 9. 
juni for en oppdatering der. Sofus og Kirsti har hatt møte med idrettskretsen som henviste videre til 
Oslo Fotballkrets når det gjelder prioritering av kunstgressbaner i Oslo. Samtidig fikk man i dette 
møtet gode råd og innspill til hvordan dette kan følges opp videre. Det er avtalt møte med Oslo 
Fotballkrets 10. juni. 
 
Det er viktig å følge opp tettere politisk når budsjettet skal til behandling i bystyret i 
september/oktober. Budsjettet vedtas endelig i desember og endringer kan skje frem til det. Det vil 
derfor være viktig å være «på ballen» helt frem til budsjett 2023 er vedtatt. 
 
Oppdateringen ble tatt til orientering. 
 
 
3-2022-05  Fremtidig oppvarming: brønner alternativer 
Kyrre innledet ved å vise modell for sammenligning av dagens situasjon med gasspriser og CO2 avgift 
målt opp mot investeringscaset for dype brønner. Det er vanskelig å spå både fremtidige gass- og 
strømpriser. CO2-avgiften har tydelig varslet økning og denne er lagt inn i modellen.  
 
Alle kjente kostnader er lagt inn i modellen, men det er ikke lagt inn annen støtte enn Enovastøtten 
som er på 40%. Mva er medregnet. Dette betyr at man har som utgangspunkt lagt seg på en 
konservativ linje hvor mange forhold kan forbedre caset. Allerede ved konservativ beregning så viser 
oppstillingen at det vil være en betydelig årlig besparing.  
 
Tanken er at denne modellen skal godkjennes som utgangspunkt for fellesmøte med allianselagene 
hvor man skal beslutte om man ønsker å gå videre med prosjektet.  
 
GTML ønsker avklaring så snart som mulig slik at de kan sende inn felles søknad om 
gjennomføringsstøtte fra Enova på vegne av alle de seks pilotklubbene. 
 
Styrets behandling: 
Dette er et veldig godt og positivt utgangspunkt som man tenker er et veldig bra arbeidsverktøy for 
fellesmøte med allianselagene. Dette er et prosjekt som bør kunne være berettiget til spillemidler og 
mvakompensasjon. I tillegg bør prosjektet være interessant for Sparebankstiftelsen DnB og andre 
aktører som ønsker å støtte innovative grønne prosjekter. Dette kan man arbeide videre med 
fremover hvis man er enig om å gjennomføre prosjektet. 
 
Antall år for avskrivning og rente på investert beløp vil også ha stor betydning for den årlige 
besparelsen ved prosjektet. Kommunalbanken er mulig långiver på denne type prosjekt. 
 
Vedtak: Møte med allianselagene, LF og 1896, bør gjennomføres så snart som mulig for å avklare 
LYN videre rolle i prosjektet. Modellen til Kyrre vil ligge til grunn for beregninger og gjennomgang av 
prosjektet i dette fellesmøtet. 
 
 
3-2022-06 Eventuelt 
Det var ingen saker under eventuelt. 
 
 
  



Møtet ble avsluttet kl 20.00 
 
 
 
Godkjent: 
 
 
 __________________________        _________________________          ____________________ 
                 Benedikte Stiff                                     Kyrre Falch Hennum                               Kirsti Bull               
 
 
  
 __________________________        _________________________          ____________________ 
          Kristoffer Smith Meyer             Sofus Rasmusse          Jørgen Sandaas Jynge  
 
 
  
 __________________________         
                Morten Berge  
 

Sett:     __________________________           
              Torgeir Larsen    


